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Šest let glavobola
Težave tudi s pomanjkanjem prostora za
učence in otroke v varstvu

Pred kratkim je bila na Po-
savju izredna seja krajevne
skupnosti Stožice. ki jo je vodil
predsednik KK SZDL Alojz
Orešič. Ob prisotnosti pred-
stavnikov občmskih družbeno-
poiitičnih organizacij $0 raz-
pravfjafi o najbolj igodih vpra-
šanjih, ki žulijo prebivalce tega
dela naše občine.

V uvodnem. daljšem poroči-
lu. je predsednikOrešičsezna-
nil navzoče z dnevnirn redom
in nanizai nadroben pregled
aktualne problemaiike.

V kasnejŠi razpravi so se
med mnogimi vprašanji pojavi-
li v ospredju trije. za katere se
zdi, kot da bi bili nepremag-
Ijivi.

Iz jedrnatega poročila, ki ga
je podal ravnatelj OŠ Danile
Kumar so delegati in občani
spoznali vso zagalo šolstva na
Posavju. Rečeno je bilo. da bo-
do v naslednjem šolskem letu
imeli že 1300 učencev za kate-
re nikakor ne bodo mogli oskr-
beti celodnevnega pouka in
varstva. kljub temu, da bodo
povečali število učnih oddel-
kov od 40 na 44. Bilo je izreče-
no tudi mnenje, da bi bilo
idealno, ko bi ena šola pokri-
vala območje ene krajevne
skupnosti. Žal, za sedaj to ni
mogoče.

Bilo je podanih tudi nekaj

koristnih predlogov. med dru-
gim ta. da bi v novi soseski BS-
8 zgradili šolo skupaj z novim
vrtcem. kar bi vsekakor ublažili
težave.

Ko se je debata sukala okrog
vzgojno varstvenih ustanov so
bili prisotni prav tako mnenja,
da je položaj kakršen je, zeio
nezavidljiv- Razen v soseski
BS-7, kjer so pred kratkim po-
ložili temeljni kamen za novi
vrtec, kaj več ni bilo storjene-
ga, in ueliko število otrok, ki
čaka na sprejem, bo pač mora-
lo ostati do nadaljnjega doma
V razpravi smo izvedeli. da so
poseben problem otroci iz
kmečkih družin. ki razen tega
da imajo mato šolo. drugače
niso deležni organiziranega
predšolskega varstva. Ob zak-
Ijučku razprave o problematiki
vzgojno varstvenih ustanov je
bilo poudarjeno. da en sam
vrtec, ki je sedaj na začetku
gradnje, niti od daleč ne bo
zadoščal ter da bo treba začeti
hitro načrtovati nove kapacite-
te iz sredstev izven samopri-
spevka.

Kot tretja in najbolj boleča
tema, pa je bila na dnevnem
redu Kumrovška ulica. ki kra-
janom že šest let zadaja glavo-
bole. Gre za problem neureje-
nega okolja, natančneje za do-
voz do Kumrovške ulrce in za

izgradnjo športnega igrišča.
Ob tej problematiki so se po-
sebno ostro kresala menenja,
zlasti zato. ker stvari niso tako
dolgo nikamor krenile Najprej
se je pojavilo vprašanje dovo-
za. ki ga niso mogli tako dolgo
rešiti zaradi sporne zasebne
parcele, preko katere naj bi j
potekal in ki bo sedaj naposled
)e rešeno. Po drugi strani pa je
med prisofntmi prevladovalo
mnenje, da je šlo v primeru
graditve športnega igrišča za
nedopustno malomarnost. da
kljub potrjenemu zazrdalnemu
načrtu nihče ni vložll vloge za
lokacijsko dovoljenje. tako da
se bo začetek gradnje zavlekel
za nedofočen čas. Zaradi kopi-
ce takšnih in drugačnih spo-
drsljajev v žvezi s Kumrovško
ulico, je predsednik O S. Sin-
dikatov Marko Kocjan predia-
gal, naj se za šestletno malo-
marnost pokliče posameznike
na odgovornost in jim če ne bo
šolo drugače izreče politična
nezaupnica.

Ob koncu so prisotni obrav-
navali še problem obvozne ce-
ste. ki naj bi potekala prav tam,
kjer je sedaj dnjžbeni dom. Po
daljši razpravi se je izkristalizi-
ralo mnenje, naj novegadoma
ne bi omejevali na eno krajev-
no skupnost, pač pa naj bi za-
snovali objekt, ki bi zadovolje-
val potrebe tudi sosednjih kra-
jevnih skupnosti
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